
Kandydat do Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej Orlik-Jantar w kadencji 2024-2027

Nie jestem zatrudniony w Spółdzielni Mieszkaniowej “Orlik-Jantar”.
Nie prowadzę działalności konkurencyjnej wobec Spółdzielni.

Nigdy nie byłem członkiem Rady Nadzorczej
 Spółdzielni Mieszkaniowej Orlik-Jantar

Jakubowski Antoni 

Od 1982 roku jestem członkiem naszej spółdzielni SM Gocław Lotnisko (Kolonia
Jantar 1). Właściwie jestem cały czas przewodniczącym Komitetu Domowego.

Miewałem różne funkcje w Radzie Nadzorczej , Radzie Osiedla a potem w Radzie
Nieruchomości nr 1. 

Organizowałem sport na osiedlu. Moja drużyna kiedyś zdobyła puchar
burmistrza. Te dzieciaki dziś są panami po trzydziestce i mówią mi - “Dzień

dobry panie Antoni”.

 Z zawodu jestem inżynierem elektrykiem. Mam tytuł “samodzielnego
księgowego” po rocznym intensywnym kursie, co było mi potrzebne do

prowadzenia firmy. Firmę po 30 latach zamknąłem. Zajmuję się rozwojem
osobistym w kierunku

 komunikacji międzyludzkiej i stand-up(em).

 Ostatnio nauczam polskiego w angielskim, niemieckim i rosyjskim. Mogę swoje
doświadczenie wykorzystać w przyszłej Radzie Nadzorczej.


